
學校名稱：Busan University of Foreign Studies - 釜山外國語大學 

提供交換生名額：每年 1名 

*請留意，每年分為兩次申請出國交換，時間約為每年的 3/4 月與 9/10 月 

申請細節資訊請參考 本處網頁：國際交流→出國交換/雙聯→校內甄選簡章 

 

1. 建校年份：1981 

2. 學生數：7467 

3. 網站：https://www.bufs.ac.kr/ 

簡介：釜山外國語大學（Busan University of Foreign Studies）位於韓國釜山廣域

市的南區，是一間私立學校，於 1981 年設立並開校。學校標語為 2005 年制定的

Earth Generation（地球世代）。現在有 35 種的校內外獎學金和 60 種社團。常簡

稱為釜山外大。 

釜山外國語大學共有 7間學院，4間研究生院，9間研究所。部分語言學院還分

成中英日三種學院，歐洲研究機構和亞洲研究機構。另外除英語外，還有對其他

西方語言專業，如法語、義大利語、西班牙語、葡萄牙語、俄語、德語等。東方

語言方便，除日語和漢語外，還有泰語、越南語、印度尼西亞語、馬來語、緬甸

語、印地語、阿拉伯語、土耳其語、烏茲別克語。 

大學也提供項目給學生研習韓國語及韓國文學、國際學、國際法、國際商務和資

訊科技。 

Busan University of Foreign Studies (Korean: 부산외국어대학교) is a private 

university in Busan, South Korea, which specializes in foreign languages. Founded in 

1981 by the late Chung Tae-sung.  

BUFS consists of seven colleges, four graduate school programs, and nine research 

institutes. The language portion of the school is structured in three of the colleges: 

College of English, Japanese, and Chinese, College of Occidental Studies, and 

College of Oriental Studies. In addition to English, other Western languages offered 

https://www.bufs.ac.kr/


include French, Italian, Spanish, Portuguese, Russian, and German. Eastern languages 

in addition to Japanese and Chinese include Thai, Vietnamese, Indonesian, Malaysian, 

Burmese, Hindi, Arabic, Turkish, and Uzbek. The university also provides programs 

of study in international studies, Korean language and literature, international law, 

international business, and IT. 

 

資料來源：

https://zh.wikipedia.org/zh-tw/%E9%87%9C%E5%B1%B1%E5%A4%96%E5%9B

%BD%E8%AF%AD%E5%A4%A7%E5%AD%A6 

 


